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Abstract (en)
Post for anchoring wooden play apparatus in the ground, the post being constructed in at least two parts, the lower part (1) of the post, which has
a length corresponding at least to the length of the part of entire post to be introduced into the ground, being composed of a plastic manufactured
in a recycling process, and an anchoring profile (12) firmly connected to the lower part of the post being provided, which anchoring profile connects
the lower part (1) of the post by its end face rigidly to the rest of the post (5), which is composed of non-impregnated wood, and also a method for
manufacture. <IMAGE>

Abstract (de)
Pfosten zur Verankerung von hölzernen Spielgeräten im Erdreich, wobei der Pfosten mindestens zweiteilig ausgebildet ist, wobei das
Pfostenunterteil (1), das eine Länge aufweist, die mindestens der Länge des ins Erdreich einzubringenden Teils des gesamten Pfostens entspricht,
aus in einem Recyclingverfahren hergestellten Kunststoff besteht, und daß ein fest mit dem Pfostenunterteil verbundenes Verankerungsprofil (12)
vorgesehen ist, welches das Pfostenunterteil (1) stirnseitig starr mit dem übrigen Pfosten (5) verbindet, welcher aus nicht imprägniertem Holz
besteht sowie ein Verfahren zur Herstellung. <IMAGE>
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